



CHKLC ESG Seminars 2024

HKEX has announced the new climate disclosure requirements to come into effect from the financial years commencing on or after 1 January 2025. The new requirements have more “Comply or explain” provisions and a number of reliefs and should lessen the burden for many issuers.

CHKLC is planning a series of ESG seminars aiming at helping issuers better understand the new climate disclosure requirements, overcome the challenges of complying and enhance their performance in other aspects of ESG overall.

The key objectives of these seminars are to educate on regulatory updates, impart practical know-how to streamline reporting, and facilitate networking and exchange of best practices among sustainability professionals.

Seminar (I) Topic:

Streamlining ESG Reporting with Technology

Friday, 31 May 2024

1. Updates to ESG reporting standards ESG
 - Introduce latest conclusion of HKEX consultation of climate-related disclosures
2. New climate disclosure rules from HKEX.
 - Climate-related disclosure requirements among LargeCap Issuers, Main Board Issuers and GEM Issuers for Scope 1, 2 & 3 GHG emissions.
 - Implication of new requirement to Carbon Border Adjustment Mechanism (CBAM) of EU ETS
3. Streamlining reporting with ESG software
 - Demo of ESG software capabilities for data collection, analysis, reporting
 - Automating workflows for efficiency gains
 - Integration with existing systems for seamless data workflow
 - Role of AI and analytics for insights

Event Details

Date & Time : Friday, 31 May 2024 4:00 p.m. – 5:30 p.m.

Format : Hybrid (Physical and Zoom)

Physical venue

The Chamber of Hong Kong Listed Companies
3710, Hopewell Centre
183 Queen's Road East, Wanchai

Zoom

Zoom link will be forwarded to participants successfully registered

Fee :
CHKLC Member: HK\$200
Non-member: HK\$250

Speaker :
Monique Yim Nga Yan - Senior Sales Associate, Asia at Diginex
Daniel Lo Wai Man - Certified Sustainable Development Planner

Key Discussion Areas:

- Explain latest updates to HKEX's ESG Reporting Guide and new requirements and implications to data needs.
- Demonstrate how to address the new expectations through streamlining the reporting process using ESG software and technology tools.
- Highlight capabilities of ESG softwares available in the market like automated data collection, analytics, reporting generation to improve efficiency and compliance.
- Equip participants with the knowledge to effectively navigate the evolving regulatory landscape through robust reporting and climate strategy.
- Encourage participants to explore options to digitalize ESG workflows using software to cut costs and focus internal resources on strategy and value-added ESG initiatives.

Enquiry: CHKLC Secretariat

☎ (852)2970 0886-7

☎ (852)2970 0555

@ info@chkcl.org

CHKLC reserves the right of final discretion should there be any changes to the event.

www.chkcl.org





香港上市公司商會 2024 年 ESG 講座系列

港交所宣佈氣候資訊披露最新規定，將於 2025 年 1 月 1 日或之後開始的財政年度起生效。新規定有更多“遵守或解釋”條款和其他寬免措施，應該會減輕不少上市發行人的合規負擔。

香港上市公司商會正籌劃舉辦一系列環境、社會及管治研討會，旨在協助發行人更好了解新的氣候披露規定，教育發行人克服遵守規則時面對的挑戰，並提升其在環境、社會及管治其他方面的整體表現。

本系列研討會主要目標是就監管更新進行教育，傳授簡化報告的實用知識，並促進可持續發展專業人士之間就最佳實踐的交流。

研討會(一)主題 利用技術簡化 ESG 報告 2024 年 5 月 31 日 星期五

1. 報告標準更新

- 介紹港交所氣候相關披露諮詢的最新結果

2. 港交所新氣候披露規則

- 大型發行人、主板發行人和創業板發行人就氣候相關披露要求之溫室氣體排放範圍 1、2 和 3 的要求
- 對歐盟排放交易體系碳邊境調節機制（CBAM）新要求的影響

3. 使用 ESG 軟件簡化報告流程

- 用於數據收集、分析和報告的 ESG 軟件功能演示
- 對工作流程進行自動化以提高效率
- 與現有系統集成，實現無縫數據工作流程
- 人工智慧和資料分析的分享

研討會詳情：

日期： 2024 年 5 月 31 日 星期五

時間： 下午 4 時至 5 時半

地點： 混合模式（實體和線上）

實體地址

灣仔皇后大道東 183 號

合和中心 3710

香港上市公司商會

線上

Zoom 連結將發予成功登記的參加者

費用： 香港上市公司商會會員：港幣 200 元
非會員： 港幣 250 元

講者： Monique Yim - Diginex 亞洲區高級銷售代表
Daniel Lo - 可持續發展規劃的專業人員

研討會內容：

- 解釋港交所《環境、社會及管治報告指引》的最新更新，以及新要求對數據需求的影響。
- 展示如何透過使用 ESG 軟件和技術工具簡化報告流程以滿足最新期望。
- 突出市面上 ESG 軟件的功能，如自動數據收集、分析、報告生成，以提高效率和合規程度。
- 通過強有力的報告和氣候戰略，為參與者提供有效駕馭不斷變化的監管環境的知識。
- 鼓勵參與者探索使用軟件把 ESG 工作流程數字化的選項，以降低成本，並將內部資源集中在戰略和可為 ESG 增值的舉措上。

查詢：商會秘書處

☎ (852)2970 0886-7

☎ (852)2970 0555

@ info@chklc.org

香港上市公司商會有權更改活動內容。

www.chklc.org



Monique Yim Nga Yan

Monique is the Senior Sales Associate, Asia at Diginex. She focuses on increasing the awareness of the importance of sustainable development and the best practices of integrating digital ESG reporting tools for enterprises.

Before joining Diginex, Monique worked in sales roles in different sizes with a focus on banking and financial institutions.

Monique 是 Diginex 亞洲區的高級銷售代表。她專注於提高可持續發展重要性的認識，以及將數位 ESG 報告工具整合到企業中的最佳實踐。

在加入 Diginex 之前，莫妮卡在不同規模的銷售角色中工作，重點關注銀行和金融機構。

Daniel Lo Wai Man

Daniel is a Certified Sustainable Development Planner, back up with 25-year solid business operating experience, of which 9 years as Chief Operating Officer to lead the corporate transformation role in a chain-catering company, and Senior management roles in 2 HK-listed corporates. Daniel possesses proven track record in corporate culture reform & governance, brand management & business development, sales, change management, business process optimization & re-engineering, IT enhancement & digitalization, corporate procurement, investor relations, social community engagement, in both corporate & operating levels, driving triple-digit revenue growth. Daniel is one of the radio program hosts of RTHK1 「管理新思維」, the program host of e-learning program of ESG series in Hong Kong Productivity Council.

Daniel 是一位持有可持續發展規劃認證的專業人員，擁有 25 年扎實的業務運營經驗，其中 9 年於香港其中一家最大的連鎖餐飲集團擔任首席運營官，領導其公司的企業轉型工作，並於兩家香港上市公司擔任高級管理職務。Daniel 在企業文化改革與治理、品牌管理與業務拓展、銷售、變革管理、業務流程優化與再造、IT 增強與數位化、企業採購、投資者關係、社會社區參與等方面擁有豐富經驗，無論在企業還是運營層面都推動了三位數的營收增長。同時，Daniel 亦是香港電臺第一台「管理新思維」的節目主持人，及香港生產力促進局 ESG 系列電子學習專案的節目主持人之一。



**Please return by: Fax:(852) 2970 0555 / E-mail: info@chkklc.org

CHKLC ESG Seminars 2024

Streamlining ESG Reporting with Technology

Friday, 31 May 2024

Part 1: Registration Details (Please ✓ the appropriate boxes)

CHKLC Members (HK\$200) NON-Members (HK\$250)

Contact Person :

Company :

Stock Code :

Address :

Name :

Job Title :

Tel :

Mobile :

Email :

Part 2: Full Name of Participants (Please ✓ the appropriate boxes)

	Name*	Job Title	Email	Mode of attendance	CPT Enquired *	Fee
1				<input type="checkbox"/> Physical <input type="checkbox"/> Online	<input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No	
2				<input type="checkbox"/> Physical <input type="checkbox"/> Online	<input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No	

Part 3: Payment Methods

Crossed Cheque

Fees paid by crossed cheque made payable to “**The Chamber of Hong Kong Listed Companies**” by post. Please write down your name and company name at the back of your cheque, and send together with the enrolment form.

Bank remittance

Bank remittance: Standard Chartered Bank (HK) Ltd. (HKD S/A : **003-447-1-089308-9**). Participants who submit the bank receipt are requested to write your name, company name and sent it to info@chkklc.org for confirmation of payment.

All local and overseas bank charges are to be borne by remitter.

Part 4: Remarks

Registration will be confirmed upon full payment by email notification.

Registration fees paid are not refundable except if the event is fully booked or cancelled by CHKLC.

Participants must attend the whole event including the question & answer session. Otherwise, no CPT hour will be given.

CHKLC will send an electronic attendance certificate with the name provided above via email. *

CHKLC reserves the right of final discretion should there be any changes to the event.

For enquiry, please contact CHKLC’s Secretariat at (852) 2970 0886-7 or email to info@chkklc.org.